
LIND\S KOMA'JNE
Klassering -

- APR 2018
Budsjett for Lindås sogelag 201

Inntekter

Medlemspenger
Kulturmidler
Salg "Mimra" m.m

kr 21.000.-
kr 74.000,-

kr 55.000,-

kr 150.000,-

Kostnader

Trykking etc. "Mimra"
Andre driftskostnader
Prosjekter

kr 60,000,-
kr 40,000.-

kr 50,000.-

kr 150,000.-

Ettersending av vedlegg til søknad om kulturmidler 2018.

Knarvik/Leknes 27.03.2018
Lindås sogelag v/Jon Arne Hopsdal og Olav ldsø
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\RSMELDING LIND\S  SOGELAG 2017.

Styret i Lindås sogelag har i 2017  vare  slik:
Leiar Jon Arne Hopsdal (valgt 2017 for 1 år)
Nestleiar Reidunn Eikanger Kval  (valgt  2016 for 2 år)
Skrivar Karin Marie Mjs (valgt 2016 for 2 %r)
Kasserer Olav Ids (valgt 2017 for 2 år)
Styremedlem Wiggo Eriksen (valgt 2017 for 2 år)

Varafolk

Revisor

Valnemd

Heidersmedlemmer i

sogelaget

Jostein Mykletun og Ivar Atle Skår (valgt 2017 for 2 år)
Helge Kvingedal (valgt 2017 for 1 år

Havard Giezendanner, leiar - Trygve Mjis og Audun Kvamme

Eva  Urdal, Vikanes, Jan B Thorsheim, Thorsheim, Knut Geelmuyden, Hjelmås -
Eli Fjel de Vikan, Vikanes og  Trygve  Pletten, Lygra.

Styremoter Styret har ha Ide 4 styremøter og ei synfaring.

Driftstyret "Strilamuseet" p% Magnar Berg&s, leiar - Reidunn Eikanger  Kval0  og Kari M Dahl
Feste

"Mimra" skriftnemd

Ansvarlig våpensamling

Bjorn Kvalo, redaktor - Konrad Ulvatn, Magnhild Haugen,
Mailin Bergas Hatten, Ingeborg Askeland og Anders T Veland

Trygve Pletten

Kontaktperson museumssenteret/regionrd

Registreringsgruppe Knarvik/Feste

Knut Geelmuyden

Knut Geelmuyden, leiar + styrets medlemmer

Båtgruppa Magnar Bergås, leiar og Jarle Bergås

Gruppa for heimefrontmuseet "Kåken" Trygve Pletten, leiar - Olav Thorsheim og Per Lid

Båtgruppa "Austfjordbåten"

Medlemmer i sogelaget

Gruppa består av sogelaga i Meland, Radøy, Austrheim, Fedje, Lindås
og Masfjorden kommuner i samarbeid med Lyngheisenteret. Meland
sogelag v/Arnt Brakstad er leiar og Lindås sogelag v/Jon Arne Hopsdal
er skrivar.

Det er 129 medlemmer i laget i 2017.
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AKTIVITETER I LAGET
Om dugnad i magasinet og opprydding/registrering i samlingene.

Etter rad fra konservatorer har vi stilt i bero arbeidet med klima for samlingene. Vi har anskaffet fuktighetsmlere
for % folge med pa situasjonen. Det forteller at selv om forholdene ikke er ideelle, er.de  til  % leve med. Det burde
vært en tanke fuktigere av hensyn til tre-gjenstandene, men det er i ett rom ikke mulig uten å skade papir og foto.
Nar det gjelder behovet for et ekstra rom forelopig ikke noe skjedd.

Vi har i samarbeid med Museumssenteret og KulturlT en prosess for å få på plass Primus, et dataprogram som
museene bruker for registrering av sine samlinger. Det er nå klarlagt at KulturlT legger til rette for en ordning hvor
lokale sogelag kan få plass med et adskilt "rom" i sentrale museers databaser. Men det har vært en del problemer
som måtte løses i den sammenheng. Prosessen har derfor tatt vesentlig lenger tid enn ventet. Vi håper at.
dataprogrammet snart vil komme p? plass i sogelaget. P.g.a ventingen har vi ogs utsatt anskaffelsen av en del
teknisk IT-utstyr som skal brukes i denne sammenheng.

Tre personer besøkte i november Maria Standal på Leivestad-tunet gjennom samtaler og gjenstands - fotografering
å sikre kunnskaper om gjenstandene der.

Ved siden av registrering av gjenstander i samlingen og opprydding i uregistrert materiale, fortsetter arbeidet med
arkivene i samlingen. Det arbeidet startet vi  i 2016. Utskilling av de ulike arkivene er en side av den prosessen. En
annen er detaljert og tidkrevende gjennomgang, sortering og ordning av arkivene. I 2017 ble arkivet for familien
Giertsen og Hjelmås teglverk og arkivet for Byggekomiteen for Hundvin kirke ordnet, pakket om og katalogisert. Det
gjenstår etikettering av disse arkivene.

Sogelaget er i ferd med å få et stort problem. I mange år har en stor og om tirsdagen jevnt arbeidende
dugnadsgruppe vert en forutsetning for fremgang i ordning og registrering av samlingene. God ordning og
registrering er et viktig element både i sikring av samlingene for ettertiden og i mulighetene for etter hvert å gjøre
samlingene søkbare og tilgjengelige, bl.a på internett. Noen medlemmer i arbeidsgruppen har på grunn av økende
alder, redusert helse og belastningene med stor innsats over mange år funnet det nødvendig å trekke seg ut av det
regelmessige arbeidet. Det er trist, men forståelig. De gamle dugnadsarbeiderne fortjener stor takk for sin tidligere
store innsats, når de nå har vært nødt til å trekke seg fra arbeidet.

Problemet med redusert arbeidsgruppe forsterkes ved at det i alle år har vært tradisjon at styrets medlemmer har
utgjort kjernen av arbeidsgruppen. Denne tradisjonen er nå i ferd med å bli brutt ved at ca halve styret i 2017 har
valgt ikke være aktive i dugnadsarbeidet med samlingene.I praksis er gruppa nå ca. halvert. Ved
tirsdagsdugnadene er kun ca. 3-5 personer regelmessig tilstede. Det betyr at framgangen i arbeidet blir sterkt
redusert, mulighetene for at sogelaget skal være aktiv med andre aktiviteter blir redusert, og risikoen for at
arbeidet stopper opp er økende når hele arbeidet baserer seg på få personer. I tillegg vil mye av kunnskapene om
gjenstandene og arbeidsprosessene forsvinne. Dersom utviklingen fortsetter med flere passive styremedlemmer og
få aktive personer i dugnadene, vil sogelagets fremtid og positive rykte etter hvert bli truet. Vi har et sterkt og akutt
behov for at både styret og flere av medlemmene ønsker å delta i arbeidet for å sikre både samlingene og
sogelagets framtid. Vi arbeider i magasinet ca. kl 18,00 - 20.30 hver tirsdag. AIie er velkomne.
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"Mimra"
12017 har eg, Bjorn Kval, vore redaktor i "Mimra". I skriftnemda har i tillegg vore: Konrad Ulvatn, Magnhild

Haugen, Mailin Bergås Hatten, Ingeborg Askeland og Anders T Veland.

Dette var den trettande utgåva av sogelaget si årbok. Vi har fått inn mange manuskript som viser at det er mange

rundt om på bygdane som har gode histriar. Men eg trur at det framleis er mange som sit på historier som kan få

sin plass i boka.

"Mimra" har vore selt fr% oktober til no og det har vore selt om lag 550 eksemplarer avbola. Heile Lind%s kommune

har vare dekka, men mest har vore selt i Knarvik (Norli).

Eg vil takka Trykkservice AS v/Birte for godt samarbeid på oppsett og trykking. Utan ho hadde arbeidet med

redigere årboka vorte vanskeleg.

Arbeidet med 2018 utgåva er i gang og det har byrja å korne inn ein del historier som vil få sin plass i boka.

Hjemmeside sogelaget

I 2017 ble det utviklet hjemmeside for sogelaget. Sidene som ligger på domenet www.lindas-sogelag.no, er ment

som en plass hvor vi kan formidle litt av de emner vi som sogelag befatter oss med. Foreløpig vil dette innbefatte

korte tekster om sogelaget selv og om tilholdssteder for sogelaget. Vi har laget en start på et fotoarkiv med noen få

bildemapper og flere skal det bli etter hvert. Det er også lagt til rette for å legge ut de "Mimra" som ikke lenger er til

salgs. Dette arbeidet er omfattende og inneholder enda ikke alt materiell. Sidene vil bli videreutviklet etter behov

og tilbakemeldinger fra brukerne.

"I3ken"

"Kåken" ligg i Tiribotn i Thorsheimskogen og er i fin stand etter restaurering og med tilrettelegging av

tilkomstveg.

I samband med Kystsogevekene hadde vi "åpent hus" der Otto Dyrkaibotn orienterte om "Kåken" sitt liv

frå tida ein sårt trengte tilfluktsrom og ein stad å gjøyme seg og fram til no.

Det var totalt 17 personar som møtte opp denne dagen.

No er den blitt eit turmål for mange, ein fredeleg stad å rnøtast. Det er god plass til ein kaffipause både ute og inne

(8 sengeplassar er det og). Ein finn at fleire har skrive seg inn i boka som ligg der. Vi har hatt fleire tilsynsturar og

funne alt i orden, ingen angrep fra mår som har øydelagt.

AIie bileta av dei som budde i "Kåken" er avfotografert på nytt og sett i ramme og hengt tilbake. Originalene er tatt

vare på i magasinet i Knarvik.

Kontakt sogelaget om du vil låna nøkkel.

Gaver.

Fra Ner Kolås og Kjell Larsson, Eikefet har vi mottatt en del landbruksutstyr.

Fra Marit og Reidar Konglevoll fleire kister i ulik storleik og alder.

Slektsgranskning.

Sogelaget i samarbeid med Lindås Frivilligsentral har satt i gang kurs i slektsgranskning. Kurset går over 8 kvelder

med 4 i mars og 4 i april. Det er 8 deltakere. Kurset ledes av Knut Geelmuyden.

Feste skule.

11. mars hadde vi "ope hus" fra kl 13.00 til 16.00 på Feste skule for å markere 100 år for etableringen av

Nordhordland Kraftlag. Jan B Thorsheim orienterte i 2 omganger om Kraftlagets historie i "elektrorommet" for de
tilstedeværende.

Arild Alver (tidligere kollega av Jon Arne) svarte på spørsmål vedrørende utstyret.

Trygve Pletten hadde hånd om sjøbruk og modellene etter Bård l(olflådt.

Vi vil også rette en stor takk til Torunn Feste for arbeidet med servering av kaffe og vafler til de frammøtte.

Vi vil anslå at så mange så 60 - 80 personer var innom i åpningstiden.
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Økonomi.
Lagets økonomi er tålelig bra. Av årets regskap kan det synes som om det har vært en drastisk nedgang i

medlemsantallet, men så er ikke tilfellet. Det skyldes at forfall av medlemspengane ble satt til den 31,12 og dermed

ble det lett til at betaling skjedde i "feil" 5r. •

Ellers tynges vi av at det er få med i dugnadsgruppa og av den grunn drøyer det med 'at identifiserte prosjekter

igangsettes.

Knarvik 14.03.2018

J0,,(},?7eJ/2;p.,rc/4;I
Jon Arne Hopsdal (S)

Leiar

'(ecdoCleon talo
Reidunn Eikanger Kvalo (S)

Nestleiar

d6 jg
Karin Marie Mjos (S)

Skrivar

f g DU(Ø)-D ()L:£,,
Olav ldsø (S) \

Kasserer t
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LINDÅS SOGELAG ·
Sammendrag regnskap 2017

Kostnader
Medlemspenger andre lag 3 580,00

Annonser 693, 75

Bankboksleie 950,00

Gaver, blomster etc 6 084,50

Lokalleie 350,00

Porto 1645,00

Rekvisita, postkasse 1372,00

Støtte fotoutstilling Knut Mo 5 000,00

Innbinding "Mimra" 6 825,00

Trykking m.m "Mimra" 57 004,38

Fotoregistrering 4 275,00

Tilrettlegg. Magasin 885,00

Nettsider, alarm, telefon 9 287,69

Stotte Bygdb. Alversund 50 000,00

Transaksjonskostnader 108,00

Resultat 24 743,90

Sum 172 804,22

Inntekter

Medlemspenger 13 200,00

Kulturmidler, kommunen 79 000,00

Kulturmidler, fylket 20 000,00

Salg "Mimra" 54 337,00

Salg andre bøker 300,00

Andel salg foto K. Mo 350,00

Refusjon MVA 4 863,00

Renteinntekter e 754,22

Sum 172 804,22

Knarvik 16.01.2018
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Kasserer

Jen9meMes«lal
Jon Arne Hopsdal

Leder

j
Karin Marie Mjos

Sekretær

Revidert: easefa.ti4
Helge Kvingedal, fevisor '"" · ·
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Reidunn Eikanger Kvalø

Nestleder
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Lindås sogelag 2017

Likvid-/prosjekt oversikt

Disposisjon

pr 01.01
Drift sogelaget

Fotoregistrering

Håkonshaugen, reguler

Prosj. Primus

Tilrettelegging magasin

Kolstadsamlingen

Nettsider, alarm, tele

Konservering, tekstiler

Bygdebok Alversund

Jankkto. Sparebanken

Båtkonto, Austfjordbåten

Saldo 01.01.2017

Korreksjon fra 2016

Renter/Gebyr 2017

Saldo pr 31.12.2017

Knarvik 16.01.2018

I • 4("  ) 9- u(U. e
Olav ldsø /

Kasserer

187 798,90 -83 612,63

60 000,00 -4 275,00

100 000,00

70 000,00

100 000,00 -885,00

65 000,00

so000,00 -9 287,69

50 000,00

so000,00 -50 000,00

732 798,90

134 651,30

-503,00

65,00

134 213,30

Kostnader Medl.penger

salg booker etc

73 804,22

.Jo»9e hosole/
Jon Arne Hopsdal

Leder

Kulturmidler

kommune/fylke

99 000,00

Til disposisjon

pr 31.12.2017

276 990,49

55 725,00

100 000,00

70 000,00

99 115,00

65 000,00

40 712,31

so000,00

757 542,80

Strilamuseet, Driftskonto

Saldo 01.01.2017 -, 18 009,51

Renter 2017 9,00

Saldo 31.12.2017 18 018,51

(&caka.lan ertal
Reidunn Eikanger Kvalø

Nestleder

1  ' -• .  ty@ /

Karin Mare Mjos

Sekretær

Revidert:


